
I{otelová škola Irrenštát p. I{, příspěvková organtzace
Mariánská 252,Frenštát p. R.

Zápis č.212024
ze zasedání školské rady konané 8. dubna2024

Přítomni: Ing. Zdeněk Blinka, Natálie Boniatti, Petr I(nápek, Ing. Marie Rešlová,
Bc. Jiří Navrátil, MBA, Mgr. Renáta Tomečková

Pozvaní hosté: Mgr. Bohuslava Krupicová, Ing. Martina Synková (v z. Ing. Marie Baďurová)

Zasedání řídil: Ing. Zdeněk Blinka

Záznamjednání:

1. Ing. Blinka
- omluvil ředitele školy RNDr. Hennana ze zasedání ze zdravotníclr důvodťl

2. M. Bad'urová
- seznámila členy školské rady se Zprávou o činnosti a plněrrí úkolů příspěvkové organizace

zarok2023

3. Mgr. Krupicová
- naše škola se podílela na přípravě rautu ke Dni učitelů MSK na zálnku v Kuníně

- tento a příští týden bude probílrat p.ut 
'i"ta 

tnaturitní zkouška třídy H4

- ERASMUS - žáci rnají možnost vycestovat do Řecka

- zahraničrlí stáže žáků - žáci se chystají na stáže do Švýcarska a Německa

- naše škola se bude podílet 18. červrra 2024 na přípravě rautu vKopřivnici, kde se bude
slavnostně otvírat Domov pro serriory

4. N. Boniatti
- připomínky žákyně k souvisló praxi v Lr.rhačovicích informace předárry

Mgr. 1'obolové

5, Školská rada
- projednala Zprávtl o čirrnosti a plněrrí úkolů příspěvkové organizace za rok2023

6. Ing. I{ešlová
- přečetla dopis od ředitele školy - RNDr. I{erman mj. poděkoval všenr zaměstnancům a školské

radé za výbornou spolupráci, vyzvedl spolupráci s městem Frerrštát p. R. a zřizovatelern MSK
7. Irrg. Blinka

- ocenil dloulroletou práci ředitele školy, jehož zásluhou došlo k pozveclnutí celkové útrovně
školy

8. Různé
- lrosté a členové školské rady poděkovali všem, kteří obslulrovali a podíleli se na přípravě

MI]NU

a2./,,/
Zapsala: Marie Rešlová
Frenštát p,R. 8. dubna2024


